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Jaarverslag Familievereniging Dicht-bij 2024. 

In 2024 heeft er 1 algemene ledenvergadering plaatsgevonden. Deze ALV vond 
plaats op 25 mei 2024 in het multi-functionele centrum (MFC) Het Kruispunt aan 
het Kerkplein in Beugen. Daar werden de vaste agendapunten besproken die we 
als bestuur aan het ledenparlement van de vereniging voorleggen en 
verantwoorden. Inhoudelijk werd, binnen het thema ‘Wat als ik het niet meer 
kan”, gezamenlijk met alle deelnemers van de ALV gekeken naar de 
filmdocumentaire ‘Moederhart”. Aansluitend volgde de nabespreking hierover 
onder leiding van Han Mennen van KansPlus. Tijdens de ALV werd, onder 
dankzegging voor de betoonde diensten, afscheid genomen van Eugenie 
Hoefnagels die terugtrad als bestuurslid. In de loop van het jaar hebben we 
Angelique Kessels mogen verwelkomen als belangstellende voor het 
bestuurswerk. Angelique nam als aspirant deel aan de bestuursvergaderingen en 
bijeenkomsten en vervulde werkzaamheden in de redactieraad voor het 
Mededelingenblad. In het vinden van een nieuwe Secretaris voor de 
Familievereniging Dicht-bij zijn we nog niet geslaagd. De functie blijft vacant.  

We werkten in 2024 voort aan het actualiseren van de inhoud op de website. Het 
specifieker inzetten van de website als interactief communicatie-medium is nog 
niet goed gelukt. Om de verwanten van alle cliënten, die zorg van Dichterbij 
ontvangen, te bereiken overwegen we nadere stappen te zetten en overwegen 
we het gebruik van de zogeheten ‘social-media’. 

Van het mededelingenblad zijn in 2024 2 edities verschenen, in mei en 
december. Het mededelingenblad werd zoveel mogelijk digitaal verspreid. De 
contacten en samenwerking met de afdeling Communicatie van Dichterbij 
werden verstevigd en in de nieuwsbrieven van Dichterbij werd in 2024 ook 
aandacht besteed aan de Familievereniging en de mogelijkheid zich als verwant 
daarbij als lid aan te sluiten. We hebben de Familievereniging ook aangeprezen 
in het ‘WIJ-magazine’ dat Dichterbij in de vorm van drukwerk aan alle verwanten 
toestuurt.  

We streven ernaar nadrukkelijk een vereniging te zijn van en voor leden en 
zullen daartoe aandacht houden voor de regionale betrokkenheid en activiteiten 
in de vorm van thema-avonden. Dat zijn we in samenwerking met de ‘Dichterbij 
Academie’ van Expertise in 2024 blijven doen.    

De hoogtepunten van 2024 waren opnieuw de geslaagde themabijeenkomsten. 
Op 30 januari 2024 was er in Hotel Asteria te Venraij de themabijeenkomst over 
“Levend verlies’ onder leiding van Eric Mickers (geestelijk verzorger bij 
Dichterbij) en Anne Meijs van Berkel (ethicus bij Dichterbij). Op 15 oktober 2024 
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vond in de ‘Ideeënfabriek” te Uden een herhaling van de themabijeenkomst 
plaats over ‘Levend verlies’ ditmaal onder leiding van Cor Maas en Lea 
Heinemans. Deze beide themabijeenkomsten waren een samenwerking tussen de 
Familievereniging en Dichterbij. Deze co-producties gaan we voortzetten, ook 
omtrent andere thema’s. We blijven hierover in contact met de afdeling Expertise 
van Dichterbij die kennis en kunde wil delen.   

Een terugkerend gespreksonderwerp in het overleg met de Raad van Bestuur van 
Dichterbij was de zorg rond de personele bezetting. De achterliggende factoren 
die hieraan ten grondslag liggen zijn bekend. De krapte op de arbeidmarkt 
binnen de zorgsector was ook in 2024 nadrukkelijk aan de orde. Dichterbij 
probeert de inzet van personeel dat niet in loondienst is te stoppen, dan wel te 
minimaliseren en hoopt een groot deel van de ZZP-ers als werknemers in vaste 
dienst te kunnen begroeten. Er vindt binnen Dichterbij bezinning plaats over de 
vraag welke rol familie in het kader van de krappe personele bezetting eventueel 
zou kunnen vervullen. Hieromtrent zijn geen algemene kaders geformuleerd tot 
nu en de invulling krijgt vooralsnog locaal vorm. We verwachten dat dit ook in 
2025 aandacht zal blijven vragen en terug ter sprake zal komen in onze 
overlegmomenten met de Raad van Bestuur. 

We werden we in 2024 een paar keer geconfronteerd met onvrede van 
verwanten over de zorg die Dichterbij leverde ten behoeve van hun familielid en 
waarover ook publicaties in de pers en media verschenen waren. Onze respons 
hierop hebben we zorgvuldig afgewogen. We zijn in dit soort kwesties als 
belangenbehartiger niet in de positie invloed in de lijn van de organisatie te 
hebben en daarom hebben we de medezeggenschap en de Raad van Bestuur 
ingelicht over deze signalen.  

Met de centrale Cliëntenraad hebben we in 2024 onze reguliere 
overlegmomenten gehad, inclusief voorzittersoverleg. Ook hebben we enkele 
overlegmomenten op regionaal niveau gehad met de Cliëntenplatforms binnen de 
regio’s waarin ook verwanten zitting hebben. We proberen contacten met de 
regio’s te onderhouden. 

Een afvaardiging van het bestuur bezocht een regionaal georganiseerde 
informatie bijeenkomst over de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) 
en dan met name over de implicaties die de wet heeft voor verenigingen. In 
2025 zullen we hieromtrent enkele acties ondernemen om daarmee aan alle 
wettelijke voorwaarden te kunnen voldoen. 

De Familievereniging heeft contact onderhouden met en, waar mogelijk, inbreng 
geleverd aan KansPlus.  

 

Namens Bestuur Familievereniging Dicht-bij : 

Peter Thissen, secretaris a.i.  

februari 2025. 


